



Protokoll styrelsemöte S09 2010-03-16

Närvaro:	Sofia Mattsson	Ordförande
	Tobias Månsson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mazdak Farzone	Sexmästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Christian Lindgren	SRD-ordförande, t.o.m. §10 Representation på alumnmiddagen
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Philip Ridderheim	Överphös
	Olov Petrén	Revisor
	Erik Iveroth	Revisor
	Simon Kämpe	
	Jenny Bengtsson	E-ordförande

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Simon Kämpe adjungerades.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §9.1 Val av funktionärer och §9.2 Tacokväll.
- §5 Föregående Inga mötesprotokoll justerades.
- §6 mötesprotokoll Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

#	Genomförs av:	Beslut/Uppgift:	Beslutades på:	Rapporteras på:
18	Sofia	Policydokument	S10 2009	S10 2010
35	Anders	Mat i caféet	S29 2009	S10 2010
1	Mazdak	Bestick	S01 2010	S09 2010

Mazdak meddelade att han beställt bestick, handdukar och kläder och att dessa kommer till PH senare i veckan.
Styrelsen **beslöt** att styrka punkten Bestick.

- §7 Utskottsrapporter Philip rapporterade att sponsorjakten är i full gång. Igår hade Staben ett informationsmöte med blivande faddrar. De beräknar vara klara med fadderintervjuerna inom två veckor.
- Tobias J rapporterade att Industrimästeriet jobbar vidare med Teknikfokus och att de fått in all annonsinformation till katalogen. Ett utkast till budget är gjort. När den exakta budgeten är lagd kommer den ut till styrelsen.
- Joakim rapporterade att D-liver är uppsatt inför Alumnisittning-



en. Det är preliminärt planerat Snickeboa till den 10-11 april.

Christian rapporterade att han skickat kursombudspåminnelsen till kursansvariga lärare. Det kommer att vara diskussionsforum nästa onsdag som oturligt nog krockar med fadderutbildningen. Kvällen kommer vara uppdelad i två delar, där Olov Petrén berättade att den andra delen kommer innehålla frågor kring lokalupprustning. Affischer till CEQ-tävlingen kommer upp inom en vecka förhoppningsvis.

Jessika rapporterade att hon bokat projektor för 4 tillfällen. Hon har även varit i kontakt med Gustav Bodenäs om en Magickväll senare i vår.

Anders rapporterade att Cafémästeriet har haft cafémöte och nya funktionärer är på ingång. Under det mötet bestämde de ett caféschema för VT2. En tacokväll är planerad som tack för caféjobbarna. De diskuterade även städning av iDét och planerade inför vårfeldagen.

Fredrik rapporterade att lite inventeringssiffror kommit in och att han jobbat lite med bokföringen.

Tobias M rapporterade att affischerna som beställdes innan tentaveckan snart är klara. Han har uppdaterat stadgarna och reglementet men det behöver vidare uppdatering. Han har också pratat med DWWW-ansvariga om att ha ett DWWW-möte snart.

Mazze rapporterade att han har haft möte med ölförmännen och pubmästare och fastlagt sortimentet och sett över hur det ska vara i baren med den nya kylen från Galatea. Mazdak har även haft möte med Galatea och de kom överens om en beställning, bl.a. inför Alumnisittningen. Sexmästeriet har genomfört Tour de Sektion där de sålde slut på det mesta av det gamla sortimentet.

§8 Ekonomisk status Shiptena kostade lite mer än beräknat men det var en finare shiptesgasque i år. ENEA har fortfarande inte betalat sin faktura sedan nollningen 2009 och de går inte att få tag på. Bokslutet börjar få in alla uppgifter.

§9 Access på hemsidan Som det ser ut nu har Ordförande och Sekreterare administratörsrättigheter på hemsidan. Joakim förslög att det är bättre om Ordförande och Sekreterare kan skaffa sig tillfälliga administrationsrättigheter, likt det som DWWW-medlemmar kan göra. Erik trodde sig ha anledningen till dagens system var att DWWW tidigare tog lite längre tid på sig att genomföra saker.

Styrelsen **beslöt** att ta bort fullständiga administratörsrättigheter för Ordförande och Sekreterare men att de temporärt sak kunna skaffa sig fullständiga administratörsrättigheter på hemsidan.

§9.1 Val av funktionärer Styrelsen **beslöt**



att välja Alexander Nässlander (dt09an2) och Robin Ljungström (dt09rl5) till Funktionärer inom Cafémästeriet

att välja Fredrik Gullstrand (dt07fg3) till Funktionär inom Industrimästeriet

§9.2 Tacokväll

Caféet har planerat en sittning och tackfest i samband med en städning av Caféförrådet den 7:e maj. Vi har tidigare haft en diskussion om att följa vårt alkoholtillstånd. Mazdak kunde tänka sig ha puben öppen.

Efter en lång diskussion fick Mazdak och Sofia i uppdrag att kolla med Annika på tillståndsmyndigheten om att göra ett tillfälligt fränsteg.

§10 Representation på alumnimiddagen

Ska styrelsen få gå på alumnisittningen och få sittningen i form av styrelserepresentation. Efter en undersökning visade det sig att halva styrelsen skulle gå på sittningen.

Erik ville få till ett beslut om hur vi ska behandla representationspersoner och vem som tar betalningen för dessa.

Diskussion uppstod gällande om alla mästerier ska få bestämma om och när det är tillfälle att representera mästeriet. Industrimästartarens närvaro på alumnisittningen var ett bra exempel på utskottsrepresentation eftersom alumni ligger under Industrimästartarens utskott. På sittningen bör även Ordförande representera sektionen.

Erik och Fredrik yrkade på att Alumnigruppen delegeras ansvar om vem som ska få komma på sittningen och detta är ett undantagsfall. En budget borde varit lagd för alumnisittningen och vilka personer som skulle få komma gratis, t.ex. inpektorsparet, hedersmedlemmar och styrelsemedlemmar.

§11 Revisorernas punkt

Revisorerna upplyste om deras roll och ville skaffa sig mer koll på sektionen. Det är viktigt att styrelsen håller sig uppdaterad om läget bland de övriga mästerierna och budgeten.

§12 Meddelanden

Olov Petrén påpekade att det snart är vårbal och att Sofia ska anmoda till FEMVAK'Ds ordenskapitel.

§13 Övrigt

Inget att ta upp.

§14 OFMA

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Tobias Månsson
Sekreterare

Sofia Mattsson
Ordförande